
  

 
 

Referat - skolebestyrelsesmøde 

Dato: 17. januar 2024 

kl. 17.30 – 20.00 

I P-rum 

 

Mødeleder: Christina 

Referat: Malene 

Afbud: Sofie, Mikkel, Liselotte, Christian? 

Evt. afbudsbeskeder til Tinna/Christina 

Dagsorden  

Til orientering (O), 

drøftelse (D) eller 

beslutning (B) 

Tid 

 

Kommentarer 

Kort introduktion til punkter 

 

Hvem 

 

1 Godkendelse af 

referat (B) 

17.30  

 

Alle 

 

1

a 

Elevråd  Info om toiletkampagne: Elevrådet har udarbejdet info-skilte og 

hængt op på alle elevtoiletter. Ønsket er at eleverne også selv tager 

ansvar for at holde toiletterne pæne. 

 

SB vil gerne høre elevernes input til: Hvad skaber en god klasse?, 

hvad er et godt klassefællesskab – tages på næste elevrådsmøde. 

 

Elevråd, 

MZ 

2 Terminsprøver  17.32 Kort opdatering fra terminsprøverne, der er i gang i denne uge.  

 

Skolen har dobbelt så mange elever som tidligere, derfor afholdes 

prøverne i den lille hal. Lidt udfordringer med netværket, men 

prøverne er indtil videre gået godt. Der er behov for mere 

printerkapacitet og flere tilsynsførende til sommer. 

 

MZ 

3 Rekruttering af 

nyt eksternt 

medlem  

17.45 Vi har pt. kun 1 ekstern samarbejdspart. Det er VIF (Liselotte Byrnak) 

Vi forventes, at have 2 eksterne medlemmer, og nr. 2 kunne fx være 

fra en ungdomsuddannelse, en forening, en kulturinstitution eller 

andet.  

 

Alle er velkomne til at melde ind til Tinna med forslag til hvem man 

konkret kunne kontakte. 

 

TP og 

alle  

4 Elev-

mobilpolitik  

 

18.05 Drøftelse af skolens holdning og muligheder ift. håndtering af 

elever og deres mobiltelefoner.  

 

Skolen har regler- og retningslinjer på området, som er under 

revidering. Der er ikke noget princip på området. 

 

Beslutning fra SB-møde i september: SB vil gerne udarbejde et 

princip for anvendelse af digitale medier, ure og mobiler. 

Arbejdsgruppe som udarbejder udkast til principper til næste 

møde: Signe og Kristian. 

 

MZ 



  

 
 

5 SBs 

kommunikation 

til andre 

forældre forår 

2024 

18.30 

 

Tidligere har SB afholdt et stormøde om foråret med en dagsorden, 

som SB gerne ville drøfte med andre forældre.  

Der har også været sendt videohilsner, fælles deltagelse i 

forældremøder o.l.  

 

Budgettet er ikke rigtigt til at købe oplægsholdere udefra i år. 

SB vil gerne afholde et møde med kontaktforældrene i foråret fax. I 

april. 

 

Christina vil gerne komme med oplæg. Punktet tages på igen på 

næste møde. 

 

Alle  

6 Opfølgning   Samarbejde med andre skolebestyrelser om den økonomiske 

situation i Roskilde.  

 

Punktet udskydes til næste møde 

 

Christin

a og 

Signe  

7 Meddelelser/ 

Andet (O) 

 

 Udfordringer med snerydning under byggeri – traktoren kan ikke 

køre rundt om hallen. 

 

Stor udfordring med at holde varmen - Skolens ene gasfyr fungerer 

ikke særligt godt. Det gør, at der har været særligt koldt de seneste 

par dage, og generelt er der ikke særligt varmt på skolen. Der 

afventes fjernevarme inden for det næste halve år. 

 

Der er oprettet kom-i-skole-team på alle skoler – opmærksomhed 

på/ forebyggende indsats ift. elevers bekymrende høje fravær (over 

10%). Teamet består af ledelse, inklusionsvejleder, 

specialpædagogisk konsulent, socialrådgiver. 

 

Stor succes med forsøg med mellemform (lille hold elever 

integreret i alm. klasse), som gerne fortsættes/udvides i kommende 

skoleår. 

 

Der er behov for kommunikation vedr. planen for 6. klasses 

optræden i år. 

 

 

 Eventuelt   Kommende skolebestyrelsesmøder i 23/24: 15/2, 9/4, 15/5 
 

 

 


